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Vážení členové, 

dovolte mi, abych Vás informoval o činnosti spolku Asociace golfových hřišť z.s. v roce 2023, 
zejména pak s ohledem na směrování a úkoly, které byly vytyčeny na valné hromadě v březnu 
minulého roku. 

Na setkání se znovu definovalo základní nastavení ve směřování a vývoji Asociace, a to posílení 
jejího postavení v rámci golfového prostředí za účelem poskytovat servis a podporu golfovým 
hřištím a být mediátorem ve vztahu k právním subjektům. V průběhu roku se na jednáních, 
které prezident Asociace a další členové prezídia absolvovali, opět potvrdilo, že pokud chceme 
ovlivnit nastavení golfového prostředí a zmírnit negativní dopady některých opatření či změn, je 
potřeba být silnou organizací, která může a má být respektovaným partnerem pro jednání na 
všech úrovních. 

Vedení Asociace se v roce 2023 podílelo na řešení úkolů, které byly vytyčeny členy AGH a také 
reagovalo na měnící se situaci v průběhu roku. Členové prezídia pracovali na dílčích úkolech a 
byli v pravidelném průběžném kontaktu za účelem předání si poznatků a také za tímto účelem 
proběhla 3  společná jednání členů prezídia – schůze výboru -  v sídle obsluhující společnosti 
Asociace majitelů golfových hřišť s.r.o. v Praze. 

Nyní již ke konkrétním úkolům: 

Voda  

Hlavním definovaným tématem byla voda. Již v roce 2022 započala jednání se zástupci 
ministerstva zemědělství. Na jednání se účastnili prezident ČGF pan Vratislav Janda a za AGH 
tajemník Radek Srb. Zástupci těchto organizací iniciovali v roce 2023 podání návrhu, kdy by 
čerpání povrchové vody za účelem zavlažování hřišť bylo obdobně jako je tomu u lyžařských 
středisek v bezplatném režimu. Letos proběhlo další jednání ke konkrétním možnostem řešení, 
kterého se za AGH aktivně účastnil člen prezídia Martin Křížek. V současné chvíli se jedná o 
schválení postupu, ve kterém by každý žadatel (každé hřiště), mohl oslovit svůj místní odbor 
životního prostředí za účelem vydání vyjádření k odběru a v této součinnosti by zaslal žádost o 
souhlasné stanovisko příslušnému povodí. Jakmile dojde k definitivnímu schválení tohoto  postupu 



připravíme a navrhneme metodické pokyny, které následně poskytneme všem členským 
subjektům Asociace.  

 

Povinné ručení 

V rámci řešení chystané legislativní úpravy zákona o povinném ručení AGH iniciovala vznik 
pozměňovacího návrhu. Na jednáních za účasti právníků a prezidenta Asociace, Petra Šikoše, se 
připravil pozměňovací návrh. Ve spolupráci s právní kanceláří byl pozměňovací návrh podán do 
parlamentu ČR k projednání a schválení. Nyní jsme ve fázi očekávání jeho přijetí. Výsledem by 
mělo být vyjmutí ecart a dalších golfových vozidel apod. z povinnosti tohoto pojištění.   

 

Dobíjecí stanice pro elektromobily 

V předešlých letech jsme Vás informovali o zájmu spustit projekt dobíjecích stanic na golfových 
resortech. Na základě změn  v legislativě a také vývoji cen a situace kolem energií, je tento projekt  
v původním rozsahu realizovatelný jen za podpory dotačních titulů. V současné chvíli jednáme 
proto s novým poskytovatelem služeb v oblasti dotací, u kterého by bylo možné předpokládat 
zkušenost přímo v této oblasti. O dalším průběhu Vás budeme informovat.  

Vyjímání pozemků ze ZPF 

Na základě poptávky členských subjektů prezident Asociace Petr Šikoš oslovil právní kancelář, 
která ve spolupráci s dalšími členy prezídia, Martinem Křížkem a Ivanem Solfronkem, připravila 
metodické pokyny, které byly rozeslány na hřiště a každý subjekt tak může využít tuto metodiku 
k realizaci úprav v rámci svých pozemkových úřadů. 

Zelená pro juniory 

ČGF odmítla další součinnost a účast na projektu, jako i jeho finanční podporu. Vedení Asociace 
přesto opět vyzve ČGF ke zvážení a přehodnocení svého postoje za účelem podpory projektu, jako 
podpory juniorského sportovního golfu. Již počátkem roku jsme byli některými našimi členy 
dotazováni na formu a případné změny parametrů projektu. Je vidět, že členům tato podpora 
generace mladých golfistů dává smysl. AGH je proto připravena projekt i nadále v r.2024 
podporovat  v obdobném režimu, jako v předchozím roce a podpořit takto mladé talenty. Hřiště, 
která nejsou napojena na odbavovací systém TeeTime, mají možnost vyzvat svého poskytovatele 
o nadstavbu systému pro tyto účely a zapojení se do projektu. 

Manuál pro hřiště – BOZP, PO a další 
 
V předešlém období jsme pro Vás připravili a zaslali Vám manuály k zákonným termínům BOZP a 
PO. V současné době máme napojení na Českou zemědělskou univerzitu, která by pro naše 
potřeby byla schopna připravit školení a prezentace ohledně údržby zeleně a dalších zajímavých 
podnětů v rámci hospodaření s travnatými porosty a okolní údržbou. Na připravované dubnové 



Valné hromadě bychom rádi zjistili zájem o takové prezentace či školení z Vaší strany a následně 
bychom připravili kalendář akcí.  
 
 
 
 
Spolupráce s ČGF a účast na důležitých jednáních 
 

n Záměr participace na tvorbě slavnostního prezentování golfu – Večer Českého golfu 
n Marketingová pracovní skupina ČGF   
n Poplatková komise   

Na poslední valné hromadě byla definována vůle po spolupráci s ČGF. Již počátkem roku ale došlo 
k poškození vztahů zprávou ČGF, která napadla neformální jednání prezidentů obou organizací. O 
této skutečnosti jsme vás neprodleně informovali a byl Vám odeslán také dopis prezidenta AGH 
v plném znění, kterým na situaci reagoval. Stanovisko ČGF prezentované ve zprávě na nezájmu 
spolupráce s naší organizací a její podporou přetrvává. S ohledem na zmíněné proto účast 
zástupců AGH na důležitých jednáních nebyla ze strany ČGF v minulém roce akceptována a 
v dohledné době nepředpokládáme jakoukoliv podporu a zájem o společné aktivity ze strany ČGF. 

Určitě i nadále bude spolupráce a případné změny ve fungování ČGF důležitým faktorem, přičemž 
se ukazuje, že systémové změny v působení a nastavení ČGF jsou spojeny s personálními 
změnami výboru ČGF. Tyto nelze realizovat bez důkladné přípravy, široké diskuse mezi samotnými 
členy ČGF a provozovateli golfových zařízení. Opakovaně diskutovanými tématy jsou změna stanov, 
poplatků, přestupový systém, marketing apod. 

 
 
AGH členská základna 
 
Bohužel svoje rozhodnutí ukončit členství v AGH ke konci roku demonstrovali hřiště Barbora a 
Dolní Dobrouč. Počet členských subjektů AGH k 1. lednu 2024 je 40.  
 
 
Činnost Asociace pro rok 2024 
 
Pro další směřování Asociace bude potřeba součinnost členů AGH, ideálně větší zapojení 
jednotlivých členů do pracovních skupin a procesů a také shoda na dalším směřování a podpoře 
projektů, kterým bude dána pozornost.  
 
Přesto bychom níže rádi uvedli záměry a projekty, které mají svůj původ vzniku již v minulém roce 
a přesah i do dalšího období.  
 
Další spolupráce s Agenturou CzechTourism 
 
I nadále bychom chtěli rozvíjet dobré vztahy s Agenturou CzechTourism. 
Na základě komunikace v minulém roce došlo k vyprofilování potřeb pro prezentaci golfu a dohodě 
o součinnosti při tvorbě orientačního katalogu pro touroperátory. 
 
 
 



Příprava katalogu českých hřišť pro Touroperátory – Rating hřišť   
 
Na základě komunikace o možné vzájemné podpoře došlo k dohodě o součinnosti při tvorbě 
orientačního katalogu pro touroperátory. AGH zajistila v letech 2016-2017 výrobu webového 
rozhraní za účelem sloučení dat o hřištích v rámci projektu ,, Rating hřišť“, který financovala 
agentura CzechTourism. CzechTourism ukončil podporu projektu ratingu, ale projevil zájem o 
aktualizaci informací o hřištích pro jejich dalších propagaci v rámci svých informačních a 
propagačních kanálů v zahraničí. Je připraveno webové rozhraní jako neveřejný a interní nástroj 
pro evidenci a aktualizaci poskytovaných služeb ze strany provozovatelů hřišť, k možnému 
vypublikování touroperátorům a k další propagaci golfu.  
 
 
Aktuální základní funkce rozhraní:  
 

- Přístup pro hřiště – pověřená osoba za golfové zařízení 
- Etalon pro datovou strukturu – historický klubový rating v podobě hvězdiček (nebude dále 

aktualizován)   
- Záznam o službách resortu vycházející z dotazníku Ratingu 
- Filtrování služeb a jeho možné vypublikování touroperátorům  
- Krátký popis služeb resortů a hřišť  
- Export dat do XLS  
- API rozhraní  

 
CzechTourism – plán podpory na r.2024 
 
V březnu 2024 proběhne setkání, kterého se zúčastní zástupci AGH a ČGF.  Na setkání bude 
komunikována možnost realizace kampaně ve spolupráci s hřišti na podporu golfu v rámci 
propagace turismu v širším záběru.  
Prezident AGH Per Šikoš a tajemník Radek Srb se jako zástupci Asociace zúčastní plánované 
schůzky, jejíž tématem bude diskuse nad možnostmi prezentace golfových aktivit a prostředí v ČR 
v roce 2024 a jejich možná podpora z rozpočtu CzT. AGH je připravena na schůzce navrhnout 
možnost spolupráce se zahraničním touroperátorem OnTee a dalšími napojenými subjekty a 
pokusí se vyjednat podporu a financování pro kampaň, ve které v rámci širší prezentace destinace 
ČR bude zakomponovaný golf (v rámci širších témat, např.: Památky, Hotely a restaurace, Pivo a 
gastro,… apod.)  
 
Řádná valná hromada: 
 
Plánujeme uspořádání řádné valné hromady Asociace. Předběžný termín pořádání je stanoven na 
čtvrtek 18. dubna 2024 opět na hřišti Loreta Golf Club Pyšely od 13:00 hodin.   
Oficiální pozvánka a doprovodná dokumentace včetně programu Vám bude zaslaná v řádném 
předstihu.  
 
V Praze dne: 29. 2. 2024  
 
Zapsal:      Zápis ověřil:  
Radek Srb      Zástupci prezídia AGH 
Lívia Bilincová  


